

Some hon. Members: Agreed.

Mr. Macdonald (Rosedale): I said only Tuesday morning because I know there is a reluctance to meet when the House is sitting.

The Chairman: The steering committee could meet on Tuesday.

Mr. Macdonald (Rosedale): We will meet at the committee's convenience. I would prefer not to meet on Thursday morning if I can avoid it.

Mr. Andre: Mr. Chairman, I suspect there will never be a time that would be unanimously acceptable. I would suggest we go along with Tuesday morning.

The Chairman: It has been suggested that we meet Tuesday morning.

Some hon. Members: Agreed.

Mr. Hamilton (Qu'Appelle-Moose Mountain): Just hold it a minute. I am looking at the Opposition parties here, the NDP, the Créditistes and ourselves. The budget comes in Monday night. Knowing the tendency of Opposition parties to want to discuss that budget among themselves I think there would be a high possibility that there would be caucuses on Tuesday.

An hon. Member: Wednesday is caucus day.

Mr. Hamilton (Qu'Appelle-Moose Mountain): The point is the budget is Monday night and the budget debate starts on Wednesday, so I would suggest that there is a great probability that the Party whips will be calling for caucuses on Tuesday morning.

Mr. Macdonald (Rosedale): How about Tuesday week then?

An hon. Member: Tuesday week? That is fine.

The Chairman: In the meantime the subcommittee will meet at the call of the Chair.

Mr. Macdonald (Rosedale): I have a Cabinet meeting Thursday morning. I would just as soon not miss it.

Mr. Douglas: Could we meet Tuesday evening? You do not want to meet while the House is sitting.

The Chairman: The meeting is adjourned.

Des députés: D'accord.

M. Macdonald (Rosedale): J'ai parlé de mardi matin car je sais que vous n'aimez pas vous réunir ici lorsque la Chambre siège.

Le président: Le Comité de direction pourrait également se réunir mardi.

M. Macdonald (Rosedale): Nous viendrons quand cela conviendra au Comité; mais je préférerais ne pas devoir venir jeudi matin si possible.

M. Andre: Monsieur le président, il est impossible de trouver une date qui convienne à tout le monde. Je propose donc que l'on accepte mardi matin.

Le président: Nous nous réunissons donc mardi matin.

Des députés: D'accord.

M. Hamilton (Qu'Appelle-Moose Mountain): Un instant s'il vous plaît. Il y a la question des partis de l'opposition c'est-à-dire le NPD, les Créditistes et nous-mêmes. Le budget sera déposé lundi soir. Or comme les partis de l'opposition voudront vraisemblablement discuter du budget ensemble, il est probable qu'il y ait des réunions de caucus mardi.

Un député: Les caucus sont prévus pour mercredi.

M. Hamilton (Qu'Appelle-Moose Mountain): Le budget sera déposé lundi soir et le débat sur le budget commence mercredi; dans ces conditions il est probable que les whips des partis convoqueront des réunions des caucus pour mardi matin.

M. Macdonald (Rosedale): Que pensez-vous de mardi en 8?

Un député: Mardi en 8, c'est très bien.

Le président: Entre temps le sous-comité se réunira à une date fixée par le président.

M. Macdonald (Rosedale): Je dois assister à une réunion du Cabinet jeudi matin, réunion que j'aimerais ne pas rater.

M. Douglas: Est-ce qu'on pourrait se réunir mardi soir, puisque nous ne voulons pas nous réunir lorsque la Chambre siège.

Le président: La séance est levée.

WITNESSES

(See Minutes of Proceedings)

First Session

Twenty-third Parliament, 1973

TEMOINS

(Voir les procès-verbaux)

Première session

Vingt-troisième législature, 1973